
ÄNE VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

Protokoll Årsmöte  
Tid: 2021-06-17 – 19:00 

Plats: Bosgården, Äne, Kvinnestad 

Närvarande: 

Ett femtontal medlemmar var vid det coronasäkrade eventet närvarande. Flera av de nya 
andelsägarna deltog i mötet och hälsades särskilt välkomna 

1. Mötet förklarades öppnat av ordföranden. 

2. Kallelse till mötet har skett genom annons i Alingsås Tidning, anslag på enstaka 
anslagstavlor samt genom lappar i brevlådor. Mötet godkände kallelsen. 

3. Till ordförande för mötet valdes Hans Thorold och till sekreterare valdes Martin 
Skarhall. 

4. Till justeringsmän valdes Joakim Andersson samt Ingrid Thorold. 

5. Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs muntligt av ordföranden.  
 
”Det har saltats och hyvlats och dessutom grusats. Med viss förvåning har vi även 
haft ett styrelsemöte för att besluta om nya andelsägare och fördelningen av 
andelstal. Det totala andelstalet har ökat genom nyanslutningar av nybildade 
fastigheter.  
 
Anslutningsavgifter kommer att faktureras ut medans kostnader för Lantmäteri 
ersätts av föreningen.  
 
Mot slutet  eller kanske under det påföljande verksamhetsåret har kalciumklorid 
spridits ut för dammbindning. Från Backgården rapporteras att man numera ibland 
kan hänga tvätt ute även vid torr väderlek!  
 
Det har givetvis även flikats vilket ordföranden konstaterar benämns ”flickas” i viss 
rikspress. Detta torde vara dialektalt för resten av landet.”   
 
Ordföranden höll mötet i spänd ovisshet genom att tillägga att han kommit på 
föreningen med att icke till punkt och pricka följa de numera upphittade stadgarna. 
Detta avsåg rätta till senare vid de efterföljande valen.  
 
Med detta fann mötet för gott att även denna gång godkänna 
verksamhetsberättelsen. 

6. Verksamhetsårets monetära aktiviteter redovisades såväl i skrift som i tal av 
kassören.  
 
Årets resultat är negativt minus 45.549:26 varav det kommunala bidraget svarar för 
30.285:- vilket ankom först efter räkenskapsårets utgång. Denna summa återfinns 



således i bokföringen avseende 2021. 
  
Revisorernas suppleanters suppleanter har granskat räkenskaperna strax innan 
årsmötet då ordinarie suppleanten klokt nog stannat hemma med pågående 
coronatest. Granskningen sker som vanligt enligt god revisorsed och har trots 
ansträngningar icke funnit något att anmärka på denna gång heller! 

7. Mötet fann efter dessa redogörelser att det oortodoxa förfarandet kunde godkännas 
och fann för gott att även i år bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna 
verksamhetsåret 2020. 

8. Till styrelse kvarstår ytterligare ett år:  
Hans Thorold 
Ingrid Knutti 
Martin Skarhall  
 
Här konstaterade ordföranden att det enligt stadgarna skall väljas två suppleanter 
och fyra ordinarie ledamöter. Därför valdes till suppleanter på två år: 
Per Karlsson 
Mattias Sköld 
 
samt som ordinarie ledamot på två år: 
Joakim Andersson 
 
Ingrid Knutti, föreningens kassör upp emot tjugo år, bad att få entledigas i förtid. 
För detta genomförde mötet ett fyllnadsval och valde för resterande mandattid om 
ett år: 
Anna Vårhall 

9. Till revisorer valdes Emil Andersson och Sofia Rydler. 
Till ersättare för dessa valdes Anna Andersson och Claes Uggla. 

10. Till ordförande för 2021 valdes Hans Thorold. 

11. Arvoden fastställdes oförändrade till 2.000:- vardera för Ordförande samt Kassör 
och 1.000:- för Sekreteraren. För utförda vägarbeten utges som tidigare 400:- per 
timme mot inlämnad räkning. 

12. Vid denna punkt om vägunderhåll för det kommande året blev diskussionen mycket 
teknisk och som vanligt överstigande sekreterarens förstånd. 
Sannolikt skall det hyvlas, saltas med natriumklorid och klippas buskar. 
Den del av vägen efter Sahllyckan som i våras befanns svag och gav vika skall följas 
upp och eventuellt förstärkas. 
Mötet uppdrog slutligen åt den nyvalda styrelsen att efter bästa förmåga fatta 
nödvändiga beslut rörande underhållet det kommande året. 



13. * Inget rally på vår väg i år. 
* Digitalisering av exempelvis kallelser diskuterades och det uppdrogs åt styrelsen 
att försöka samla in så kallade e-postadresser till medlemmarna. 

14. Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade årsmötet samt hälsade 
deltagarna välkomna till grillen där korv från Nossebro låg och latade sig. 

Vid Protokollet: 

Martin Skarhall 

Justeras: 

Joakim Andersson   Ingrid Thorold 
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